
بدون عنوان

شماره پرسش: ۳۰۲۲۰

تاریخ ارسال پرسش: ۰۴:۳۴:۱۲ ۱۳۹۹/۱۱/۱۳

متن پرسش

بسم االله الرحمن الرحیم سلام علیکم: استاد در جاهای مختلف شما میفرماد که خواب حجت

نیست، اگر این گونه است چرا خداوند در قرآن بخش زیادی از سوره یوسف را به خواب ها و تعبر آن

اختصاص میدهند یا این که پیامبر (ص) در جلساتی می فرمودند چه بشارتی دارید و منظورشان این

بود که اگر خواب خوبی دیده اید تعریف کنید. ۲. این که می گویند خواب امور معنوی، نوری دارد و با

تعریف کردن خواب آن نور کم می شود یا میرود درست است؟ جزاکم االله خیرا

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: ۱. در مورد پیامبران که تحت تأثیر توهّمات خود و القائات شیطان نیستند،

موضوع فرق میکند. ۲. نمیدانم!! موفق باشید


